

Fünf Jahre hier

Text: Maria Donner
Alle Rechte bei "Traum der 10"

Melodie: Annette Velske

Diese Lieder sind für das Hörspiel "Der Weg - Umdenken für Yessi Anyone" entstanden

The musical score is written on a single staff in G minor (one flat) and 4/4 time. It consists of 11 lines of music, each with a corresponding line of German lyrics. The lyrics are: "Fünf Jah-re hier auf uns-rer Er-de Fünf Jah-re wir, es wur-de wahr Von der Hoff-nung das es nun gut wer-de Sind wir heu-te Ge-mein-schaft das Ziel ist klar. Der Tag des Han-dels hat un-ser Le-ben von E-go-is-mus, Geld und Kon-sum be-freit. Durch Tiefs und Hochs sind wir ge-gan-gen. Ein gut-es sein für al-les Le-ben wir sind be-reit. Im Rück blick sind vie-le Stol-per stei-ne Von Fel-sen zum Sand-korn stark ge-schrumpft Frü-her gab es nur das JA für das MEI-NE Heu-te ist ge-nug für al-le, die De-vi-se un-ser Trumpf. Der Blick nach vorn in uns-rem Le-ben ist mit viel Freu-de und Har-mo-

5

8

13

17

20

25

29

33

37

41



nie Dank-bar - keit ist da, für all die Men-schen, die

Detailed description: This block contains the first line of musical notation, measures 41 to 43. It is written on a single staff in G minor (one flat) and 3/8 time. Measure 41 starts with a quarter rest, followed by a quarter note G4, a quarter note A4, and a quarter note Bb4. Measure 42 contains a dotted quarter note C5, an eighth note Bb4, an eighth note A4, an eighth note G4, an eighth note F4, an eighth note E4, and a quarter note D4. Measure 43 begins with a quarter note C4, followed by a quarter rest, a quarter note Bb4, and a quarter note A4. The line ends with a double bar line and a 3/8 time signature.

44



han - del - ten trotz "das klappt doch nie"

Detailed description: This block contains the second line of musical notation, measures 44 to 45. It is written on a single staff in G minor (one flat) and 3/8 time. Measure 44 starts with a quarter note G4, a quarter note A4, and a quarter note Bb4. Measure 45 contains a dotted quarter note C5, an eighth note Bb4, an eighth note A4, and a quarter note G4. The line ends with a double bar line and a 4/4 time signature.